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Protokół z wspólnego posiedzenia 

Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej Aktywizacji Zawodowej, 

Komisji Finansowej oraz Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

odbytego  w dniu 20 grudnia 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Gnieźnie 

godz. 13:00 

BR.0012.54.2023 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.  

W dniu 20 grudnia 2023 r. Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej Aktywizacji 

Zawodowej Pani Danuta Winiarska otworzyła wspólne posiedzenie Komisji Zdrowia Opieki 

Społecznej Aktywizacji Zawodowej, Komisji Finansowej oraz Komisji Infrastruktury, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska o godz. 13.00. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że komisja jest 

nagrywana w celu sporządzenia protokołu i przypomniała o przestrzeganiu RODO w zakresie 

ochrony osób fizycznych oraz przywitała radnych i gości. 

Nieobecni radni: Pan Marek Gotowała, Pan Jaromir Dziel, Pan Dariusz Igliński, Pani Beata 

Tarczyńska.  

 

Ad. 2 Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie: powierzenia Samorządowi 

Województwa Wielkopolskiego prowadzenia zadania publicznego w zakresie ochrony 

zdrowia, polegającego na zapewnieniu utrzymania operatorskiego Systemu EDM, 

umożliwiającego prowadzenie przez Szpital Pomnik Chrztu Polski elektronicznej 

dokumentacji medycznej, w tym usług e-dokumentacja i e-rejestracja. 

Informację przedstawiła Pani Monika Boruszewska Dyrektor Wydziału Zdrowia. Od 2017 r. 

realizujemy programu EDM to jest projekt na który UMWW pozyskał dofinansowanie 90.000 

złotych w 2017. Projekt miał być zrealizowanych w ciągu 2 lat. Od 2019 r. miał się zacząć okres 
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utrzymania ale ze względu na problemy przy wdrażaniu projektu i realizacji przez UMWW z 

dniem 31. grudnia br kończymy ten projekt po naszej stronie jest utrzymanie tego projektu. 

Projekt jest zrealizowany. Łączna wartość wniesionych środków ze strony powiatu 260.000 

złotych na przestrzeni tych ostatnich lat. Koszt utrzymania rocznie to 67.000 złotych. Opłaty 

za utrzymanie będzie ponosił szpital. Będzie dochód równy wydatkowi. Pieniądze, które my 

będziemy przeznaczać będą do nas wpływać ze szpitala. Projekt został zakończony i zgodnie                 

z porozumieniem musimy go jeszcze przez okres 5 lat utrzymywać. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Aktywizacji Zawodowej Pani Danuta 

Winiarska poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie:  powierzenia Samorządowi 

Województwa Wielkopolskiego prowadzenia zadania publicznego w zakresie ochrony 

zdrowia, polegającego na zapewnieniu utrzymania operatorskiego Systemu EDM, 

umożliwiającego prowadzenie przez Szpital Pomnik Chrztu Polski elektronicznej dokumentacji 

medycznej, w tym usług e-dokumentacja i e-rejestracja. 

W głosowaniu udział wzięło 4radnych , w tym: 

„Za” głosowało 4 radnych 

„Wtrzymało Się” głosowało 0 radnych 

„PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej Pani Ewa Mądra poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie:  powierzenia Samorządowi Województwa Wielkopolskiego 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie ochrony zdrowia, polegającego na zapewnieniu 

utrzymania operatorskiego Systemu EDM, umożliwiającego prowadzenie przez Szpital Pomnik 

Chrztu Polski elektronicznej dokumentacji medycznej, w tym usług e-dokumentacja i e-

rejestracja. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 6 radnych 
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„Wtrzymało Się” głosowało 0 radnych 

„PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

Ad. 3 Zamknięcie posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Aktywizacji Zawodowej.  

W związku z wyczerpaniem planu posiedzenie Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Aktywizacji 

Zawodowej Pani Przewodnicząca Danuta Winiarska zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 4 Wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 1, znajdującego się w budynku położonym w Gnieźnie przy ul. Kawiary 25 

B wejście G 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Majewska Dyrektor Powiatowego Zarządu 

Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w Gnieźnie. Rada Powiatu Gnieźnieńskiego  

wyraża zgodę na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego 

nr 1 o powierzchni  38,5 m2  wraz z pomieszczeniem przynależnym  w postaci piwnicy                              

o powierzchni 3,32 m2 wraz z przypadającym dla tego lokalu udziału w części wspólnej. Oprócz 

tego lokalu sprzedajemy udział w prawie własności lokalu do nieruchomości stanowiącym 

drogę wewnętrzna.  

 

Pan radny Andrzej Kwapich powiedział, że jest zaskoczony, że mieszkanie jest do sprzedaży. 

Niedawno o tym rozmawialiśmy i miało to być zostawione dla osób usamodzielniających się.  

 

Pani Przewodnicząca Danuta Winiarska powiedziała, że wczesnej nie mieliśmy wiedzy dlatego 

to zostało wycofane. Pani Dyrektor Perlik powiedziała, że nie ma potrzeby zostawienia takich 

zasobów lokalowych. 
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Wiceprzewodniczący rady Pan Jacek Kowalski zapytał czy to jest pierwsze mieszkanie i ile tam 

jest mieszkań? 

 

Pai Przewodnicząca Danuta Winiarska powiedziała, że to jest pierwsze mieszkanie a jest ich 

tam 5.  

 

Pan radny Andrzej Kwapich powiedział, że Pani Dyrektor Perlik powiedziała, że na chwilę 

obecną nie jest to potrzebne. 

 

Pan Starosta powiedział, że o wszystkim można powiedzieć, że kiedyś coś się przyda  i to jest 

tzw. zbieractwo. Gdyby była konieczność posiadania takiego lokalu to dzisiaj nie ma problemu  

jeżeli chodzi o wynajem. Są zasoby lokalowe  w mieście dlatego z tego korzystaliśmy, jako 

gospodarz finansowy razem z Panią Skarbnik jesteśmy zobligowani, żeby majątek pracował. 

Jeżeli Rada zdecyduje, żeby tego nie sprzedawać to wynajmiemy to mieszkanie. Ale stopa 

zwrotu to minimum 40 lat. Tutaj pojawia się problem egzekucji za tych, którzy nie płacą.  

Prawo takich ludzi ochrania, przestrzegam przed takim działaniem. Jeżeli lokal będzie stał 

pusty to podejmę decyzję i wynajmę.  

Pani radna Natasza Szalaty zapytała jak jest cena. 

 

Pani Dyrektor Monika Majewska powiedziała, że cena nie jest jeszcze znana.  Z uwagi na to, że 

nie ma podjętej uchwały, nie mamy zleconego operatu szacunkowego.  Jeżeli rada wyrazi 

zgodę wtedy będziemy zlecać operat szacunkowy.  

 

Pani Przewodnicząca Danuta Winiarska powiedziała, że jest cena rynkowa. 

 

Pan radny Rafał Skweres powiedział, że 200.00 złotych.  
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 Pan Starosta Piotr Gruszczyński powiedział, że więcej. Nie ma jeszcze operatu szacunkowego.  

Pan radny Andrzej Kwapich powiedział, że jak czymś dysponujemy zawsze możemy wynająć a 

sprzedajemy tylko raz. 

 

Pan radny Telesfor Gościniak powiedział, że ubolewałem, że doszło do takiej transakcji zakupu 

iluś mieszkań. Nie było takiej trudnej sytuacji jeżeli chodzi o ośrodek w Mielnie. Bardzo 

zależało komuś, żeby ten ośrodek sprzedać. Stąd pokusił się o to, żeby tym, którzy tam 

mieszkają zakupić mieszkania z majątku powiatu. To był ruch jedyny w swoim rodzaju                              

w tamtym czasie. Nie ma sensu, żeby utrzymywać tego typu majątek. Mieszkanie należałoby 

odświeżyć czy wyremontować  częściowo i czekać na kogoś, kto wynajmie.  

 

Pani Przewodnicząca Danuta Winiarska powiedziała, że to jest jedyne mieszkanie, które się 

zwolniło. Wynajmująca nie miała spadkobierców i rodziny.  Pozostałe 4 mieszkania to są 

rodziny z dziećmi zameldowani.  

 

Pan radny Telesfor Gościniak powiedział, że dziwi się, że nikt  tych mieszkań nie kupił. 

 

Pani radna Natasza Szalaty powiedziała, że ma odmienne zdanie. Te mieszkania powinny być 

zostawione w tej ilości jaką mamy. Mamy dzieci w domu dziecka, które będą się 

usamodzielniały i będą potrzebowały mieszkań.  

 

Pan Starosta Piotr Gruszczyński powiedział, że ekonomia nie polega na gdybaniu. Posługujemy 

się twardymi liczbami. 

 

Pan radny Andrzej Kwapich powiedział, że powiat ma inne zadanie do spełnienia, nie może się 

kierować ekonomią jak prywatne przedsiębiorstwo.   
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Pan Starosta Piotr Gruszczyński powiedział, że powiat ma również inne zadanie i dlatego 

trzeba szanować pieniądze. Dbajmy o majątek publiczny, następni będą nas z tego rozliczać i 

oceniać.  

 

Pani radna Natasza Szalaty powiedziała, że zgadza się z Panem Starosta, żeby dbać o majątek 

publiczny i starostwa.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej Pani Ewa Mądra poddała nikt tych pod 

glosowanie projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 

1, znajdującego się w budynku położonym w Gnieźnie przy ul. Kawiary 25 B wejście G 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 4 radnych 

„Wtrzymało się” głosował 2 radny 

„PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rajmund Gąsiorek   

poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego nr 1, znajdującego się w budynku położonym w Gnieźnie przy ul. Kawiary 25 B 

wejście G 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 4 radnych 

„Wtrzymało się” głosował 1 radny 

„PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Ad. 5 Zamknięcie posiedzenia Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

W związku z wyczerpaniem planu posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Przewodniczący Komisji Pan Rajmund Gąsiorek zamknął posiedzenie Komisji.  

 

Ad.6 Wydanie opinii do autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gnieźnieńskiego na lata 2024-2031 

a) głosowanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gnieźnieńskiego na lata 2024-2031 

 

Autopoprawkę do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gnieźnieńskiego na lata 

2024- 2031 przestawiła Pani Skarbnik.  Po złożeniu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

została zgłoszona autopoprawka, ponieważ wpłynęły wnioski, które zostały 

zaopiniowane przez Zarząd. Odpowiednie zmiany zostały zapisane w uchwale 

budżetowej i w wpf-ie. W załączniku nr 1 zmieniają się dochody, wydatki, przychody 

oraz deficyt.   

W załączniku nr 2 wprowadza się projekty: dwa kraje jedna praktyka, zdobywanie 

europejskiego doświadczenia zawodowego, utrzymanie trwałości projekt 

Wyposażenie środowisk informatycznych w wojewódzkich, powiatowych i miejskich 

podmiotów leczniczych, modernizacja auli  w SOSW nr 1, uruchomienie systemu HIS 

na bloku operacyjnym w szpitalu, doposażenie oddziałów w sprzęt medyczny Szpitala 

Pomnik Chrztu Polski w Gnieźnie, modernizacja i doposażenie budynków a i b w 

szpitalu, przeniesienie oddziału wewnętrznego i dziecięcego, doposażenie bloku 

operacyjnego szpitala,  budowa windy w SOSW nr 2, budowali sali gimnastycznej przy 

Zespole Szkół Technicznych, budowa przystani żeglarskiej nad jeziorem Powidzkim, 

przebudowa oraz doposażenie centrum kultury zwiększenie atrakcyjności instytucji 

kultury powiatu gnieźnieńskiego, wycofanie projektu: wyposażenie środowisk 

informatycznych wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych 

elektroniczna dokumentacja medyczna.  

 



8 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej Pani Ewa Mądra poddała pod 

glosowanie autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gnieźnieńskiego na lata 2024-2031 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 6 radnych 

„Wtrzymało się” głosował 0 radny 

„PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Autopoprawka została przyjęta.  

 

 

b) głosowanie projektu uchwały po autopoprawce w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gnieźnieńskiego na lata 2024-2031 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej  Pani Ewa Mądra poddała pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gnieźnieńskiego na lata 2024-2031 (po autopoprawce). 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 4 radnych  

„Wtrzymało się” głosował 2 radny 

„PRZECIW” głosowało radnych   

Projekt uchwały został przyjęty.  

 

 

Ad. 7 Wydanie opinii do autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: uchwały budżetowej 

Powiatu Gnieźnieńskiego  na rok 2024  
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a) głosowanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: uchwały budżetowej 

Powiatu Gnieźnieńskiego  na rok 2024 

Autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej przedstawiła Pani Skarbnik.                            

W ramach autopoprawki zwiększają się dochody o kwotę 1.300 z czego dochody 

bieżące 67.000 złotych, dochody majątkowe 4.200.000 złotych. Zwiększeniu ulegają 

wydatki ogółem o   kwotę 14.000.600 zł. Wydatki bieżące 270.000 złotych, wydatki 

majątkowe 14.000.400 zł. Zwiększają się wydatki na projekty unijne o kwotę 135.000 

zł. Zwiększa się deficyt i przychody o kwotę 10.000.350 zł. Zwiększają się środki na 

zakup mundurów dla straży pożarnej oraz dotacje na warsztaty terapii zajęciowej.    

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej Pani Ewa Mądra poddała pod 

glosowanie autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie: uchwały budżetowej 

Powiatu Gnieźnieńskiego na rok 2024. 

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 6 radnych 

„Wtrzymało się” głosował 0 radny 

„PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Autopoprawka została przyjęta.  

 

b)  głosowanie projektu uchwały po autopoprawce w sprawie: uchwały budżetowej 

Powiatu Gnieźnieńskiego  na rok 2024 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej Pani Ewa Mądra poddała pod 

glosowanie autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie: uchwały budżetowej 

Powiatu Gnieźnieńskiego na rok 2024 (po autopoprawce).  

 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 4 radnych 

„Wtrzymało się” głosował 2 radny 
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PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Projekt uchwały został przyjęta. 

 

 

c)  odczytanie pisma Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość w sprawie poprawek do  

projektu uchwały budżetowej 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej Pani Ewa Mądra powiedziała, że do 

Biura Rady wpłynął wniosek Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. Klub radnych 

Prawo i Sprawiedliwość zgłasza poprawki do projektu uchwały budżetowej: 

- przeniesienie kwoty 1.050.000 złotych z rozdziału 80195 Budowa przystani 

żeglarskiej nad jeziorem powidzkim wartość projektu 2.000.00 do rozdziału 80102 w 

ramach zadania budowa windy z dokumentacją dla SOSW nr 2  Gnieźnie wartość 

zadania 326.871.091 zł przed autopoprawką i przeniesienie na budowę drugiej windy 

do transportu dla SOSW nr 2, 

- przeniesienie kwoty 60.000 złotych z rozdziału 80195 z zadania budowa przystani 

żeglarskiej nad jeziorem Powidzkim wartość zadania 2.000.00 złotych do rozdziału 

614 zakup samochodu osobowego dla Powiatowego Zarządu Dróg  wartość zadania 

50.000 złotych. Zwiększenie wartości zadania do łącznej kwoty 110.000 złotych 

umożliwi zakup nowego samochodu do użytku pracowników PZD a nie jak wstępnie 

planowano używanego samochodu, 

- przeniesienie kwoty 890.000 złotych z rozdziału 80195 z zadania budowa przystani 

żeglarskiej nad jeziorem powidzkim wartość zadania 2.000.000 złotych do rozdziału 

85.111 w ramach zadania zakup ambulansu typu c z wyposażeniem wartość zadania 

696.528 zł w celu dokonania zakupu drugiego ambulansu  dla Szpitala Pomnik Chrztu 

Polski w Gnieźnie. Potrzeba unowocześnienia  taboru karetek została zgłaszana 

podczas obrad Rady Społecznej Szpitala Pomnik Chrztu Polski w Gnieźnie.  

 

Pani Przewodnicząca Danuta Winiarska powiedziała, że otwiera dyskusje na ten 

temat i spytała  czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. 
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Pani radna Natasza Szalaty powiedziała, że klub radnych Prawa i Sprawiedliwości liczy 

na pozytywne rozstrzygnięcie wniosku. 

 

Pani Przewodnicząca Danuta Winiarska powiedziała, że wniosku nie opiniujemy i nie 

głosujemy tylko przyjmujemy do wiadomości.  

 

 

Ad.8 Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gnieźnieńskiego nr rok 2023.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Sylwestrzak Skarbnik Powiatu. Dochody i wydatki 

zwiększają nam się o kwotę 472.772 zł jest to wynik wprowadzenia środków zewnętrznych  

środków z urzędu wojewódzkiego na wynagrodzenia dla rodzin zastępczych, środki                                   

z Ministerstwa Finansów na budowę windy środki z Funduszu Pomocy na zadania oświatowe. 

Przesuwamy kwotę 9.000 złotych na zadania w ramach dotacji dla niepublicznych jednostek 

oświatowych.    

 

Pani radna Natasza Szalaty zapytała na jaki cel te 9.000 złotych zostanie przesunięte?  

 

Pani Skarbnik Anna Sylwestrzak odpowiedziała, że mają to w planie, to jest tylko przeniesie 

między rozdziałami.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej  Pani Ewa Mądra poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gnieźnieńskiego na rok 

2023. 

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych , w tym: 

„Za” głosowało 6 radnych 

„Wtrzymało się” głosował 0 radny 
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PRZECIW” głosowało 0 radnych   

Projekt uchwały został przyjęta. 

 

Ad. 9 Zamknięcie posiedzenia Komisji Finansowej. 

 

W związku z wyczerpaniem planu posiedzenia Komisji Finansowej Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Finansowej Pni Ewa Mądra zamknęła posiedzenie Komisji Finansowej o godz. 13.45 

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansowej 

 

Pan Ewa Mądra 

 

Gniezno,   20.12.2023  r.   

 

 


